
Fra:                                    "Ingrid Wiik" <irwii@online.no>
Sendt:                                lørdag 28. desember 2024 17.46.20
Til:                                      "NVE Postmottak" <nve@nve.no>
Emne:                                Høringsuttalelse til sak nr. 202416984 fra Ingrid og Steinar Wiik eier av gnr.25 og 
bnr.5-10 i Vennesla kommune.

Høringsuttalelse til reinvestering av SK 1 og SK 2.

Norge er et lite land, og inntil myndighetene eller andre ansvarlige i landet får en lik og rettferdig strømpris for både 
næringslivet og private i hele landet, bør det være helt uaktuelt å begynne planleggingen av reinvestering  av SK 1 og 
SK 2.

Om planleggingen allikevel skal gå videre, er det et krav, i likhet med SK 4, at kabelen skal gå i bakken og ikke i luft 
over vår eiendom.

Hilsen Ingrid og Steinar Wiik.
Eier av gnr.25. bnr 5-10, i Vennesla kommune.
Sendt fra min iPad


